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J E G Y Z Ő K Ö N Y V 

 

 

Készült a Hajdúnánás Városi Önkormányzat Képviselő-testületének  

2019. június 04-én - kedden - du. 15,30 órakor megtartott rendkívüli  

n y i l v á n o s   üléséről. 

 

A képviselő-testület rendkívüli ülésének helye: a Hajdúnánási Közös Önkormányzati 

Hivatal Díszterme 

 

Jelen vannak a rendkívüli képviselő-testületi ülés megkezdésekor: Szólláth Tibor 

polgármester, Dr. Juhász Endre alpolgármester, Ötvös Attila, Nagyné Juhász Krisztina, 

Dr. Éles András, Kovács Zsolt, Buczkó József képviselők 

 

A rendkívüli képviselő-testületi ülésen jelen volt még: Dr. Csiszár Imre 

alpolgármester  

 

A képviselő-testület rendkívüli üléséről távol maradtak: Papp Gáborné, Szabóné 

Marth Éva, Bódi Judit képviselők  

 

A Hivatal részéről jelen vannak: Dr. Kiss Imre jegyző, Maginé dr. Csirke Erzsébet 

aljegyző, Kiss György irodavezető, Horváth-Zelei Ágnes pályázatkezelési ügyintéző, 

Dr. Szombati Ágnes jegyzőkönyvvezető, Jenei László informatikus 

 

Szólláth Tibor polgármester úr köszöntötte a képviselő-testület tagjait, az ülésen 

megjelenteket.  Megállapította, hogy a képviselő-testület 7 fő jelenlétével 

határozatképes és azt megnyitotta.  

Ezek után jegyzőkönyv-hitelesítő személyére kért javaslatot. 

 

Buczkó József képviselő úr Kovács Zsolt képviselő urat javasolta jegyzőkönyv-

hitelesítőnek. 

 

(A teremben levő Kovács Zsolt képviselő úr jelezte, hogy a felkérést elfogadja.) 

 

(A szavazásban 7 fő képviselő vett részt.) 

 

A képviselő-testület Kovács Zsolt képviselő urat, mint jegyzőkönyv-hitelesítőt  

6 igen szavazattal, l tartózkodással (Kovács Zsolt) - külön határozat hozatala nélkül - 

elfogadta. 

 

Szólláth Tibor polgármester úr ezek után kérte a testület tagjainak a szavazatát a 

napirendek elfogadása tárgyában. 

 

(A szavazásban 7 fő képviselő vett részt.) 

 

A képviselő-testület a meghívó szerinti napirendi pontok megtárgyalását 7 igen            

szavazattal - külön határozat hozatala nélkül - elfogadta. 
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Napirendi pontok: 

 

1.) Előterjesztés a 31/2018. (II. 22.) számú Képviselő-testületi Határozat módosításáról 

 Előadó: Szólláth Tibor polgármester  

 

2.)  Előterjesztés a „Hajdúnánás, külterület 047 helyrajzi számú út felújítása” tárgyban 

indított közbeszerzési eljárást lezáró döntés meghozataláról 

 Előadó: Szólláth Tibor polgármester  

 

3.)   Körkérdés 

 

ELSŐ NAPIRENDI PONT TÁRGYALÁSA: Előterjesztés a 31/2018. (II. 22.) számú 

Képviselő-testületi Határozat módosításáról 

Előadó: Szólláth Tibor polgármester  

 

Az előterjesztést tárgyaló Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság az előterjesztés határozati 

javaslatát elfogadásra javasolja. 

(A bizottsági javaslat a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 

 

Szólláth Tibor polgármester ismertette az előterjesztést, majd megkérdezte, hogy  

van-e kérdés, észrevétel, megjegyzés az előterjesztéssel kapcsolatban.  

 

(Tóth Imre képviselő úr megérkezett a képviselő-testületi ülésre, így a testület 8 fővel 

folytatta tovább munkáját.) 

 

Kiss György irodavezető úr elmondta, hogy a cégbíróság végzésében azt mondta ki, 

hogy a nem természetes személy tagok vagyoni hozzájárulásának összege nem 

haladhatja meg a tőke harmadát, ez az új Polgári Törvénykönyv szerinti rendelkezés. 

Amikor a szövetkezet bejegyzése megtörtént még más jogszabály volt hatályos. A 

tavalyi apport bejegyzésére pedig emiatt nem kerülhetett sor. A tulajdoni arányok 

megváltoztatása úgy lehetséges, ha a jegyzett tőke leszállításra kerül, ezt a táblázat 

szemlélteti. A jegyzett tőke leszállítása után történő tőkeemeléssel a szövetkezetben 

részvevő 9 fő magánszemély tőkeemelésével biztosítottá válik, hogy az önkormányzat 

tulajdoni aránya 32,26 %-ra változzon, az apportból 9000 Ft a jegyzett tőkébe fog 

kerülni a maradék pedig a tőketartalékba. Nincs benne az előterjesztésbe, de a 

könyvvizsgáló javasolta, hogy a leszállított tőke is a tőketartalékba kerüljön.  

 

Ötvös Attila képviselő úr elmondta, hogy Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság javasolta a 

képviselő-testületnek a határozati javaslatot elfogadásra.  

 

Dr. Éles András képviselő úr elmondta, hogy ez a javaslat több egyéb kérdést is 

felvethet, például azt, hogy a mostani szavazási rend a szövetkezetnél az, hogy minden 

tag egy szavazattal rendelkezik. Mód van arra is, hogy eltérítsék a szavazatot és az 

önkormányzatnak továbbra is meghatározó szava legyen az ügyben. Legyünk őszinték, 

hisz akárhol is van ez a pénz az önkormányzat tette bele a legtöbbet. A tőketartalék az 

azt is jelenti, hogy az eredménytartalék pótlására ad lehetőséget. A cég ettől függetlenül 
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még mínuszos lesz. Egyszer és végre tegyük rendbe ezt a szövetkezetet. A 

tőketartalékból a veszteséges gazdálkodást csökkenteni lehet.  

 

Dr. Kiss Imre jegyző úr elmondta, hogy szavazásra vonatkozóan egy tag egy szavazat 

elven működik, az eddigi tulajdonosi részesedés esetén is ugyanígy volt. Az 

elmondható, hogy az önkormányzat akaratával ellentétesen a tagok egyetlenegyszer 

nem hoztak olyan döntést, amely nem az önkormányzat szándékával egyezett volna. 

 

Kiss György irodavezető úr elmondta, hogy a tőketartalék kerül az apportból                               

12.451.000 Ft és 9000 Ft a jegyzettőkébe, illetve a leszállított jegyzett tőke is 

tőketartalékba kerül. A tőketartalék sor lesz egy pozitív összegű az eredménytartalék 

pedig negatív összegű. A saját tőke 24.620.000 Ft minuszolt, az apport értékével javul, 

de továbbra is mínuszos lesz. 

 

Dr. Éles András képviselő úr azt kérdezte, hogy ezzel a döntéssel kikerül a cég abból 

a cégek összességéből, amelyben az önkormányzat több, mint 50%-ban tulajdonos. A 

következő testületi ülésen kellett volna tárgyalni arról, hogy hogyan is állunk a 

szövetkezet terén. Most már az önkormányzat kb. 30%-ban tulajdonos így kivesszük a 

céget és elfedjük a problémát, ami a céggel jár. Elmondta, hogy az országban nagyon 

kevés szociális szövetkezet működik, mert nem lehet jól csinálni. Valaki hatására 

működik, mert ez egy politikai akarat. Kíváncsi lenne arra, hogy akinek nincs technikai 

eszköze a tevékenység végzéséhez, az mennyi bérleti díjat fizet az önkormányzatnak 

egy másik cégétől való bérlésért. Meg kell egyezni, ezt a bajt közösen kell megoldani. 

Be kell vallani, hogy ez egy szerencsétlen vállalkozás és azt kell mondani, hogy nem 

tudjuk finanszírozni, mert nincs értelme. Azt kérdezte miért nem lehetett ezt 2019. 

június 27-én megtárgyalni a nagy nyilvánosság előtt. 

 

Szólláth Tibor polgármester úr elmondta, hogy sok mindennel egyetért, de a 

végkövetkeztetéssel nem. A közfoglalkoztatás tekintetében közel 5 milliárd forintot 

hoztak a városba, melynek nagy része bérkifizetés volt. A Belügyminisztériumnak az az 

álláspontja, hogy a szociális szövetkezetek lehetnek közfoglalkoztatásból az a része, 

amely megállja a helyét az elsődleges munkaerő piacon.  A szövetkezet egész működési 

rendjében van probléma, mert egy önkormányzati világban kellene gazdasági szemmel 

gondolkodni, de ez teljesen idegen. Ami a közfoglalkoztatásból származik bevétel azt 

vagy a közfoglalkoztatásra, vagy pedig a szociális szövetkezet működésére lehet 

felhasználni. Tulajdonképpen Dr. Szabó Pétertől nem az önkormányzatnak kellett volna 

vásárolni, hanem a szövetkezetnek, de mivel ilyet nem csináltak még ezt elhibázták és 

görgetik maguk előtt, hiszen nem lett bejegyezve, de most próbálják reparálni. A 

szövetkezet élére kellett volna egy operatív vezető, de ezt nem tudták finanszírozni.  

 

Buczkó József képviselő úr elmondta, hogy Hajdúnánás társadalma messze került 

önmagától, mely bizonyos szinten képes volt gondoskodni magáról. A kormány 

szándéka az, hogy visszavezesse helyi társadalmat, ahhoz az egészséges nyersanyaghoz, 

mely a sajátja volt.  

 

Ötvös Attila képviselő úr elmondta, hogy a cégbíróság hozott egy döntést, amelyet 

meg kellett vizsgálni. Itt nem az volt a szándék, hogy kikerüljön az 50%-ból, hogy ne 
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keljen a szociális szövetkezetnek a beszámolót megtenni. A hiányosságokat, amelyek 

vannak próbálják helyrehozni.  

 

Dr. Csiszár Imre alpolgármester úr elmondta, hogy ő a szövetkezet vezetője és 

igyekszik legjobb képessége, tudása szerint vezetni. Akik tagként vállaltak szerepet, 

azoknak nem egy hálás feladat és anyagilag sincs ennek ellendíjazása. Azok a 

pályázatok, amelyek révén a szövetkezet eljutott oda, ahol most tart rengeteg 

munkaórára és forrásra volt szükség. Ha ezen változtatni akarunk, nem egyszerű, hiszen 

azok a pályázatok, amelyek megvannak és éppen futnak, nem teszik lehetővé. Úgy 

gondolja, hogy Nánási Portéka termékei értékek, amelyre vigyázni kell. Egyetért azzal 

is, hogy ezeket a dolgokat ki kell beszélni, hiszen, ha ez nem történik meg 

bizalmatlansághoz vezet.  

 

Szólláth Tibor polgármester úr elmondta, hogy nagyon fontos lenne az, hogy a 

gyerekek a BIO élelmiszerekből készült ételeket egyenek és ezt a családjukba is 

bevezessék. Akiknek korábban is része volt az életében a mezőgazdaság a későbbiekben 

is így lesz. A gyakorlókertek is megszűntek. Azonban a mai gyerekek nagy része csak 

akkor lát háziállatot, ha kimegy a Kendereskertbe. A húsüzem az elkészült és 

Belügyminisztérium tudja ezeket a fejlesztéseket támogatni, de a kormányon belül is 

nagy vita van, mert a Belügyminisztérium ettől nagyobb fejlesztéseket akar csinálni a 

Pénzügyminisztérium pedig nem feltétlen tudja támogatni.  

 

Buczkó József képviselő úr elmondta, hogy nagyon fontos a gyakorlókert és 

mezőgazdaság szakos pedagógusok képzése, hogy ezekhez kapcsolódni tudjanak. A mai 

pedagógus réteget is újra kellene képezni, hiszen az iskolarendszer ezt feladta és arra 

kíváncsi, hogyan fognak ehhez kapcsolódni.  

 

Szólláth Tibor polgármester úr kiegészítést tett, arra vonatkozóan, hogy Hajdúnánási 

Tartósító és Építő Szociális Szövetkezet működéséről, gazdasági helyzetéről készüljön 

tájékoztató. 

Mivel az előterjesztéssel kapcsolatban további kérdés, észrevétel, megjegyzés nem volt, 

szavazást rendelt el az előterjesztés határozati javaslatáról, az általa elmondott 

javaslattal együtt. 

 

(A szavazásban 8 fő képviselő vett részt.) 

 

A képviselő-testület a 31/2018. (II. 22.) számú Képviselő-testületi Határozat 

módosításáról szóló előterjesztés határozati javaslatát 8 igen szavazattal - az elhangzott 

javaslattal együtt - elfogadta és az alábbi határozatot hozta:  

 

154/2019. (VI. 04.) számú Képviselő-testületi Határozat  

 

I. Hajdúnánás Városi Önkormányzat Képviselő-testülete a 31/2018. (II. 22.) számú 

Képviselő-testületi Határozatot akként módosítja, hogy mint alapító tag a 

Hajdúnánási Tartósító és Építő Szociális Szövetkezet (4080 Hajdúnánás, 

Köztársaság tér 1.) jegyzett tőkéjének leszállítását kezdeményezi 3.090.000 Ft-ról, 
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30.900 Ft-ra, ezt követően a 12.460.000 Ft értékű apportból 9.000 Ft-ot 

tőkeemelésként biztosít, mely a jegyzett tőkébe kerül, 12.451.000 Ft-ot a 

tőketartalékba helyez. 

 

Felkéri a polgármestert, hogy a szükséges intézkedések megtételéről gondoskodjon. 

 

Felelős: Szólláth Tibor polgármester 

Határidő: 2019. június 15. 

 

II. Hajdúnánás Városi Önkormányzat Képviselő-testülete úgy határoz, hogy a 

Hajdúnánási Tartósító és Építő Szociális Szövetkezet (4080 Hajdúnánás, 

Köztársaság tér 1.) működéséről, gazdasági helyzetéről készüljön tájékoztató. 

 

Felkéri a polgármestert, hogy a szükséges intézkedések megtételéről gondoskodjon 

 

Felelős: polgármester 

Határidő: 2019. december 31. 

 

     Kovács Zsolt  

                                     jegyzőkönyv-hitelesítő 

 

MÁSODIK NAPIRENDI PONT TÁRGYALÁSA: Előterjesztés a „Hajdúnánás, 

külterület 047 helyrajzi számú út felújítása” tárgyban indított közbeszerzési eljárást 

lezáró döntés meghozataláról 

Előadó: Szólláth Tibor polgármester  

 

Az előterjesztést tárgyaló Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság az előterjesztés határozati 

javaslatát elfogadásra javasolja. 

(A bizottsági javaslat a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 

 

Szólláth Tibor polgármester ismertette az előterjesztést, majd megkérdezte, hogy        

van-e kérdés, észrevétel, megjegyzés az előterjesztéssel kapcsolatban.  

 

Ötvös Attila képviselő úr elmondta, hogy a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság a 

határozati javaslat mind a négy pontját elfogadta.  

 

Buczkó József képviselő úr elmondta, hogy felháborítónak látja, hogy beszántottak a 

12 méterbe és nem lehet személyautóval elmenni a felújítások miatt.  

 

Szólláth Tibor polgármester felhívta a figyelmet, hogy mivel közbeszerzést lezáró 

döntésről van szó, ezért a képviselő-testület tagjai név szerint fognak szavazni. A név 

szerinti szavazás lebonyolításához kérte Dr. Kiss Imre jegyző úr segítségét. 

 

Dr. Kiss Imre jegyző úr elmondta, hogy A.) határozatként az ajánlat érvényességéről,  

B.) határozatként az eljárás eredményességéről, C.) határozatként az eljárás nyerteséről, 
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D.) határozatként forrás biztosításáról dönt a testület. Majd kérte a képviselőket, hogy a 

nevük elhangzása után az „igen”, „nem” vagy a „tartózkodom” kifejezéssel jelezzék 

álláspontjukat az előterjesztés határozati javaslatát illetően.  

 

(A szavazásokban 8 fő képviselő vett részt.) 

 

A név szerinti szavazás A.) pont tekintetében az alábbiak szerint zajlott le: 

 

Kovács Zsolt képviselő úr igen. 

 

Dr. Juhász Endre alpolgármester úr igen. 

 

Ötvös Attila képviselő úr igen. 

 

Nagyné Juhász Krisztina képviselő asszony igen. 

 

Buczkó József képviselő úr igen. 

 

Tóth Imre képviselő úr igen. 

 

Szólláth Tibor polgármester úr igen. 

 

Dr. Éles András képviselő úr igen. 

 

A név szerinti szavazás B.) pontja tekintetében az alábbiak szerint zajlott le: 

 

Kovács Zsolt képviselő úr igen. 

 

Dr. Juhász Endre alpolgármester úr igen. 

 

Ötvös Attila képviselő úr igen. 

 

Nagyné Juhász Krisztina képviselő asszony igen. 

 

Buczkó József képviselő úr igen. 

 

Tóth Imre képviselő úr igen. 

 

Szólláth Tibor polgármester úr igen. 

 

Dr. Éles András képviselő úr igen. 

 

A név szerinti szavazás C.) pontja tekintetében az alábbiak szerint zajlott le: 

 

Kovács Zsolt képviselő úr igen. 

 

Dr. Juhász Endre alpolgármester úr igen. 
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Ötvös Attila képviselő úr igen. 

 

Nagyné Juhász Krisztina képviselő asszony igen. 

 

Buczkó József képviselő úr igen. 

 

Tóth Imre képviselő úr igen. 

 

Szólláth Tibor polgármester úr igen. 

 

Dr. Éles András képviselő úr igen. 

 

A név szerinti szavazás D.)  pontja tekintetében az alábbiak szerint zajlott le: 

 

Kovács Zsolt képviselő úr igen. 

 

Dr. Juhász Endre alpolgármester úr igen. 

 

Ötvös Attila képviselő úr igen. 

 

Nagyné Juhász Krisztina képviselő asszony igen. 

 

Buczkó József képviselő úr igen. 

 

Tóth Imre képviselő úr igen. 

 

Szólláth Tibor polgármester úr igen. 

 

Dr. Éles András képviselő úr igen. 

 

A képviselő-testület a „Hajdúnánás, külterület 047 helyrajzi számú út felújítása” 

tárgyban indított közbeszerzési eljárást lezáró döntés meghozataláról szóló előterjesztés 

határozati javaslatának A.) pontját 8 igen szavazattal elfogadta. 

 

A képviselő-testület a „Hajdúnánás, külterület 047 helyrajzi számú út felújítása” 

tárgyban indított közbeszerzési eljárást lezáró döntés meghozataláról szóló előterjesztés 

határozati javaslatának B.) pontját 8 igen szavazattal elfogadta. 

 

A képviselő-testület a „Hajdúnánás, külterület 047 helyrajzi számú út felújítása” 

tárgyban indított közbeszerzési eljárást lezáró döntés meghozataláról szóló előterjesztés 

határozati javaslatának C.) pontját 8 igen szavazattal elfogadta. 

 

A képviselő-testület a „Hajdúnánás, külterület 047 helyrajzi számú út felújítása” 

tárgyban indított közbeszerzési eljárást lezáró döntés meghozataláról szóló előterjesztés 

határozati javaslatának D.) pontját 8 igen szavazattal elfogadta. 
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A lefolytatott szavazásokra való tekintettel a képviselő-testület az alábbi határozatot 

hozta: 

 

155/2019. (VI. 04.) számú Képviselő-testületi Határozat  
 

Hajdúnánás Városi Önkormányzat Képviselő-testülete a Hajdúnánás Városi Önkormányzat 

Közbeszerzési Szabályzata VI. fejezet 2. pontja alapján, a Bírálóbizottság véleményének 

figyelembevételével, a Közbeszerzési Szabályzat IX. fejezetének 1. pontja szerint a 

„Hajdúnánás, külterület 047 helyrajzi számú út felújítása” tárgyban a „Hajdúnánás, külterület 

047 helyrajzi számú út felújítása” tárgyú nemzeti értékhatárt elérő, Kbt. 115.§ szerinti 

közbeszerzési eljárást lezáró döntését, mint döntéshozó név szerinti szavazással az alábbiak 

szerint hozza meg: 
 

A.) 

A képviselő-testület a „Hajdúnánás, külterület 047 helyrajzi számú út felújítása” tárgyú 

nemzeti értékhatárt elérő, Kbt. 115.§ szerinti közbeszerzési eljárásban érvényesnek 

nyilvánítja a MÉN- ÉP 2003 Építőipari, Kereskedelmi és Szolgáltató Kft. (4080 

Hajdúnánás, Kinizsi utca 19/a.) ajánlattevő ajánlatát. 
 

B.)  

A képviselő-testület a „Hajdúnánás, külterület 047 helyrajzi számú út felújítása” tárgyú 

nemzeti értékhatárt elérő, Kbt. 115.§ szerinti közbeszerzési eljárást eredményesnek 

nyilvánítja. 
 

C.) 

A képviselő-testület a „Hajdúnánás, külterület 047 helyrajzi számú út felújítása” tárgyú 

nemzeti értékhatárt elérő, Kbt. 115.§ szerinti közbeszerzési eljárás nyertese a MÉN- ÉP 2003 

Építőipari, Kereskedelmi és Szolgáltató Kft. (4080 Hajdúnánás, Kinizsi utca 19/a.) 

ajánlattevő. 

 

A szerződés az alábbi feltételekkel kerül megkötésre: 

 

Értékelési részszempont megajánlott érték 

1. Ajánlati ár (nettó HUF) nettó 88.335.464, - Ft 

2/a. A teljesítésbe bevonni kívánt legalább 1 fő olyan 

szakember, akinek van útépítés és/vagy útfelújítás 

irányításában szerzett gyakorlata (igen/nem) 

igen 

2/b. A teljesítésbe bevonni kívánt legalább 1 fő olyan 

szakember, akinek van csapadékvíz-elvezetés 

irányításában szerzett gyakorlata (igen/nem) 

igen 

3. Jótállás vállalt időtartama (hónapokban megadva, 

min. 36 hónap, max. 60 hónap)     
38 

4. Hátrányos helyzetű személyek teljesítésbe való 

bevonásának mértéke (fő, maximum 5 fő) 
0 

 

 

 



256 

 

D.) 

A képviselő-testület a közbeszerzési ajánlati ár és a rendelkezésre álló pénzügyi fedezet 

különbözetét (fedezet hiányt) a VP6-7.2.1-7.4.1.2-16 kódszámú „Külterületi helyi közutak 

fejlesztése és önkormányzati utak kezelését biztosító gép beszerzése Hajdúnánás településen” 

(bruttó 122.222.214,- Ft összköltségű és elszámolható összköltségű, 4080 Hajdúnánás, 

külterület, 047 hrsz. megvalósítási helyszínű) projekthez kapcsolódó a „Hajdúnánás, 

külterület 047 helyrajzi számú út felújítása” tárgyú nemzeti értékhatárt elérő, Kbt. 115.§ 

szerinti közbeszerzési eljárás tekintetében nettó 338.580,- Ft (bruttó 429.996,- Ft) összegben 

az önkormányzat 2019. évi költségvetésének általános tartaléka terhére biztosítja. 

 

Felkéri a polgármestert, hogy a döntésről az ajánlattevőket értesítse, valamint, hogy az eljárás 

nyertesével a szerződés megkötéséről intézkedjen.  

 

Felelős: Szólláth Tibor polgármester 

Határidő: 2019. június 6. - az ajánlattevők értesítése a döntésről 

 2019. június 17. - az eljárás nyertesével a szerződés megkötése 

 

 

                Kovács Zsolt 

jegyzőkönyv-hitelesítő 

 

 

Szólláth Tibor polgármester úr elmondta, hogy a Zöld Várossal kapcsolatban a 

nyertes pályázó nem írta alá a szerződést, így új közbeszerzést kell kiírni, ezért  nem fog 

az idei évben megtörténni az építkezés. 

2019. június 4-én du. 18,00 órakor lesz a Nemzeti Összetartozásról szóló megemlékezés.  

 

Mivel több napirendi pont és hozzászólás nem volt, megköszönte a testület tagjainak a 

végzett munkát és a képviselő-testület rendkívüli ülését du. 16,25 órakor bezárta. 

 

 

 

kmft. 

 

 

 

 Szólláth Tibor Dr. Kiss Imre 

 polgármester jegyző 

 

 

 

 

Kovács Zsolt 

jegyzőkönyv-hitelesítő 

 


